

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

الاتحادية للضرائب" تنظم فعالية "هاكاثون الضرائب" لتعزيز الابتكار في القطاع الضريبي عبر استخدام تقنيات الذكاء الاصطناعي

نظمت الهيئة الاتحادية للضرائب، وضمن فعاليات شهر الابتكار (الإمارات تينكر 2025) وعام المجتمع "هاكاثون 2025 InnoTAX للذكاء الاصطناعي"، الذي أقيم على مدى يومين، في متحف الشارقة في دبي، ويهدف إلى تطوير حلول تقنية مبتكرة لمواجهة التحديات في القطاع الضريبي، وتعزيز التعاون والابتكار بين القطاعين العام والخاص.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

FTA Organises "Tax Hackathon" to Foster Innovation in the Tax Sector Through Artificial Intelligence Technologies

As part of the UAE Innovation Month (UAE Innovates 2025) and the Year of the Community, the Federal Tax Authority organized the InnoTAX 2025 AI Hackathon. Held over two days, at Al Shindagha Museum in Dubai, the hackathon aims to develop innovative technological solutions to address challenges in the tax sector while fostering collaboration and innovation between the public and private sectors.

To read the press release, click here

ورشة عمل مشتركة لـ "الاتحادية للضرائب" و"مايكروسفت" حول "تسريع الابتكار باستخدام الذكاء الاصطناعي"

ضمن فعاليات شهر الابتكار (الإمارات تينكر 2025) التي استمرت خلال شهر فبراير، عقدت الهيئة الاتحادية للضرائب ورشة عمل مشتركة حول "تسريع الابتكار باستخدام الذكاء الاصطناعي" بالتعاون مع شركة "مايكروسفت" العالمية المتخصصة في مجال تقنيات الحاسوب.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

Joint Workshop held by the Federal Tax Authority and Microsoft on "Accelerating Innovation with AI"

As part of its participation in UAE Innovation Month 2025, which runs throughout February, the Federal Tax Authority (FTA) held a joint workshop on "Accelerating Innovation with AI" in collaboration with Microsoft, a global leader in computing technologies and the world's largest software maker.

To read the press release, click here

رسائل نصية لدعوة الأشخاص الطبيعيين الخاضعين لضريبة الشركات للإسراع بالتسجيل قبل نهاية مارس 2025

كثفت الهيئة الاتحادية للضرائب جهودها للتوعية بضرورة إسراع الأشخاص الطبيعيين الخاضعين لضريبة الشركات بتقديم طلبات التسجيل لضريبة الشركات قبل نهاية شهر مارس الحالي 2025 لتجنب مخالفة التشريعات الضريبية، والتعرض للغرامات الإدارية المترتبة عليها.

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

FTA intensifies its efforts to raise awareness about the importance of Corporate Tax registration

The Federal Tax Authority (FTA) has intensified its awareness efforts to raise awareness of the need for natural persons who are subject to corporate tax to submit their corporate tax registration applications, before the end of March 2025, to avoid violating tax legislation and incurring administrative penalties.

To read the press release, click here

دعوة للاستفادة من فترة السماح للمتأخرين عن تحديث سجلاتهم الضريبية بتعديل معلوماتهم بدون غرامات التأخير قبل نهاية مارس 2025

جددت الهيئة الاتحادية للضرائب دعوتها للمُسجلين لديها المتأخرين عن تحديث سجلاتهم الضريبية للاستفادة من فترة السماح بتعديل معلومات السلطات الضريبية بدون تكبد غرامات إدارية مشيرة إلى انتهاء فترة السماح بنهاية شهر مارس الحالي (2025).

لقراءة الخبر الصحفي، اضغط هنا

Federal Tax Authority calls on registrants to benefit from 'grace period' up to end of March to update tax records to avoid administrative penalties

The Federal Tax Authority (FTA) has called on registrants who have yet to update their tax records to take advantage of an extended 'grace period' to submit their tax records, stating that submissions received before the end of March 2025 will not incur any administrative penalties.

To read the press release, click here

استرداد الضريبة لمواطني الدولة عن بناء المساكن الجديدة

من خلال هذه الخدمة، تقوم الهيئة برد ضريبة القيمة المضافة الملتكدة من قبل مواطني الدولة عن بناء مساكنهم الجديدة، من خلال هذا الرابط:

اضغط هنا

Tax Refund for UAE Nationals Building New Residences

Through this service, the FTA refunds VAT incurred by UAE Nationals when building their new residences, by visiting the following link:

Click here

Filing Dates تواريخ تقديم الاقرارات

15 April 2025

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending on 31 March 2025

28 April 2025

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending on 31 March 2025

رأيك يهمنا!

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

اضغط هنا

Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

Click here

كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?

info@tax.gov.ae

800 82923